
Stanowisko
Rady Miejskiej w Słupsku

z 26 lutego 2014 roku 

w sprawie planów ograniczenia kursowania pociągu „Słowiniec”
relacji Poznań Główny – Gdynia Główna przez Słupsk

Rada  Miejska  w  Słupsku  działając  w  imieniu  mieszkańców  Słupska  wyraża  najgłębsze 
zaniepokojenie  z  powodu  doniesień  o  planowanym  przez  PKP  Intercity  S.A.  ograniczeniu 
kursowania pociągu „Słowiniec” relacji Poznań Główny – Gdynia Główna przez Słupsk.

Wprowadzenie planowanego przez PKP Intercity S.A. rozkładu jazdy pociągów spowoduje 
marginalizację  komunikacyjną  Słupska  i  całego  subregionu,  a  350  tys.  mieszkańców  Ziemi 
Słupskiej  zostanie niemal  pozbawionych możliwości  szybkiego i  sprawnego dotarcia do innych 
obszarów kraju, w szczególności w kierunku południowym.

Od kilku lat całe Pomorze Środkowe zaczyna przypominać białą plamę na komunikacyjnej 
mapie Polski. Słupszczanie nie mają szybkiego połączenia kolejowego z Trójmiastem, Poznaniem 
i Warszawą. Mimo upływu lat nie zrealizowano również projektu budowy nowej trasy S6.

Rada Miejska w Słupsku wyraża nadzieję, że Elżbieta Bieńkowska, Wicepremier i Minister 
Infrastruktury  i  Rozwoju  oraz  Marcin  Celejewski,  Prezes  Zarządu  PKP  Intercity  S.A. 
przy podejmowaniu ostatecznej decyzji dotyczącej pociągu „Słowiniec” wezmą pod uwagę wolę 
i  potrzeby  mieszkańców  Ziemi  Słupskiej,  bowiem  nie  akceptują  planów  ograniczenia  jego 
kursowania.  Rada  wspiera  wszelkie  działania  Prezydenta  Miasta  Słupska  i  innych  podmiotów 
zmierzające do rozwiązania tego problemu.
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